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Z A P I S N I K  
 

SA XX. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  
ODRŽANE 14. RUJNA  2015. GODINE  

U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  
S POČETKOM U 9,00 SATI  

 
 

 
 
Sjednici nazočni: 
 

1. Ljubomir Kurilić, predsjednik Gradskog vijeća  
2. Aleksiij Škunca 
3. Valentina Tomulić Trgovčević 
4. Albert Semenčić 
5. Boris Šuljić 
6. Ivica Supić 
7. Ivan Šuljić 
8. Željko Tamarut 
9. Dražen Peranić 
10. Emilio Dabo  
11. Zvonko Vrtodušić 

 
1. Mariella Pehovac – opravdala izostanak  
2.  Jurica Palčić – opravdao izostanak 

Ostali nazočni: 
1. Ante Dabo, gradonačelnik 
2. Ivana Kurilić, pročelnica  
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica  
4. Silvija Hodak Tauzer, pomoćnica pročelnice 
5. Marijan Šuljić, voditelj odsjeka za gospodarstvo 
6. Lucie Zubović, referent za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća 
7. Gordana Vuković, voditeljica odsjeka za prostorno uređenje 
8. Nenad Peranić, direktor TD Komunalije d.o.o. Novalja  

 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pozdravio je sve nazočne i predložio da se prozivkom utvrdi 
nazočnost vijećnika. Utvrđeno je da je sjednici nazočno 11 vijećnika. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pozdravio je i građane koji su sukladno Poslovniku Gradskog 
vijeća najavili svoj dolazak na sjednicu. 
 

1. Ivan Dabo 
2. Nikola Škunca  
3. Marijan Kustić 

 
Prije otvaranja aktualnog sata predsjednik Ljubomir Kurilić dao je riječ gradonačelniku Anti 
Dabo da podnese izvješće o aktivnostima od zadnje održane sjednice Gradskog vijeća. 
Gradonačelnik Ante Dabo na početku je podnio izvješće o aktivnostima koje su se događale 
od sjednice koja je održana  29. 07. 2015.g. 
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Istaknuo je najvažnije aktivnosti kao;  najnovije informacije o ustroju regionalnog centra za 
odlaganje otpada koji bi se locirao u Biljanima i do 2018. godine bi se sadašnja deponija 
Caska zatvorila i bila bi organizirana kao pretovarna stanica, 

- upoznao je vijećnike sa aktivnostima oko tijeka izrade pet projekata koji bi bili 
kandidirani za dobivanje sredstava iz fondova EU a to su proširenje Dječjeg vrtića 
Carić Novalja, izgradnja kulturnog centra Gozdenica, Mediteranski vrt Sv. Andrija, 
vodovodna mreža naselja Borovićevi stani, nerazvrstane ceste i uređenje puta Stanina 
- Gajac, 

- projekt rotora na skretanju za Metajnu je gotov i potrebno je otkupiti 150 m2 zemljišta 
za što ne bi trebalo biti problema, 

- od Uprave HEP-a obaviješteni smo da bi glavni projekt za zgradu u poslovnoj zoni 
trebao biti uskoro gotov, a za izgradnju je rezervirano 6,5 mil. kuna  

- rekonstrukcija nnm Metajna  - Zubovići  
- T-com, za  naknadu za pravo služnosti snimljena je situacija 
- sezona je još u tijeku i po broju noćenja Novalja je 11 u top 20 destinacija u RH 
- održan je sastanak sa agencijama, klubovima, ugostiteljima i priprema se javna tribina 

o svim dobrim i lošim stranama našeg turizma 
- UPU naselja Novalja; po starom zakonu postoji mogućnost ponovljene javne rasprave 
- naručena je prometna studija koja će dati bolja prometna rješenja u naselju Novalja 
- financijski efekti; u prvih osam mjeseci u odnosu na prošlu godinu smo za 3 mil. kuna 

uspješniji 
 
Predsjednik  Ljubomir Kurilić pročitao je zahtjev  OPG  Škunca koji je naslovljen na Gradsko 
vijeće i kojim traže provođenje Zaključka Gradskog vijeća  i osiguranje  priključka  vode na 
Borovićevim stanima. 
 
 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Direktor Komunalija gosp. Nenad Peranić  o ovom pitanju rekao mi je da onog trenutka kada 
OPG Škunca zatraži vodu u roku od 48 sati će biti omogućen priključak  na redukcioni ventil 
Borovićevi stani. 
 
Nikola Škunca OPG Anton Škunca  
Cijenjeni vijećnici zamolio bi vas za jasan stav jer mi vodu tražimo i trebamo. Vezano za 
vlasništvo ja sam jedini vlasnik u ovom prostoru a sve oko mene je RH. Da bi se dobilo 
sredstva putem natječaja bez vlasništva nije se moguće obratiti i bez nove izmjere nema 
natječaja na tom prostoru. 
Tražim pomoć i molim da mi odgovorite, meni treba 224 m iskopati po putu koji je slobodan 
i do moje parcele dovesti vodu. 
Ovaj projekt vuče za sobom do 50 zaposlenih. Da li je lokalna zajednica u stanju stati na put 
takvim projektima, ako je,  onda mi to napišite.  
Mojoj djeci koju školujem ciljano i u prostor ulažem vrijednost od 1 mil. EUR i molim Vas 
voda mi treba dajte mi vodu  do granice objekta i dalje ja sam ulažem. 
Ja sam u stanju isfinancirati i ovaj projekt dovoda vode ali onda nema šanse da  netko dijeli 
priključak na tom putu. Tražim da se ovo napravi i provede zaključak. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatirao je da je Gradsko vijeće donijelo zaključak po ovom 
zahtjevu, a na izvršnoj vlasti je da ga provede. 
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Gradonačelnik Ante Dabo 
Zaključkom se Gradsko vijeće obvezalo omogućiti priključak na redukcioni ventil, a ne da će 
vući 230 m cijevi do kanta. 
Ovo će puno bolje objasniti direktor Komunalija i on može doći i dati  konkretan odgovor. 
Što se tiče vlasništva bio sam u Državnoj agenciji za upravljanje imovinom i  kad su u  
pitanju infrastrukturni projekti država u roku od 30 dana  donosi rješenje. 
 
   
 
AKTUALNI SAT  
 
Vijećnik Aleksij Škunca 

1. Križanje obilaznice i ceste prema Caski da li je predviđen rotor koji se nekad 
spominjao mislim da je to križanje dosta opterećeno,  da li je tamo što predviđeno? 

2. Komunalni redari imaju velika primanja, sezonski komunalni redari, imaju 10 i više 
tisuća primanja mjesečno i ja bi želio da razjasnimo. Tražimo pisano očitovanje o 
plaćama komunalnih redara, vršna primanja. 

Upozoravao sam na prošloj sjednici da će doći do  vršnog opterećenja i izbacivanja nekih 
trafostanica, u Zadarskoj ulici konkretno. Oko 26 trafo stanica je na području Grada i rečeno 
mi je da se uputi dopis HEP Elektrolika Gospić da se za iduću sezonu pripremimo jer ne daj 
Bože da pregori trafostanica, a znamo što to znači funkcionirati 10. kolovoza.  
Rečeno mi je da bi bilo dobro uputiti inicijativu prema Elektroilici da se ili rastereti ili  
ravnomjerno optereti ove trafo stanice ali već sada treba početi planirati.. 
Imali smo jednu intervenciju  oko kanalizacijskog sustava na koje je brzo reagirano pa nije 
došlo do ekološke katastrofe. Za tih 15 dana mi moramo napraviti sve da  ovaj grad može 
funkcionirati. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Križanje Caskin put i obilaznica;  prometna studija će nam dati rješenje mada je 
lokacijska dozvola izdana za onaj dio od raskršća do državne ceste za Žigljen, tu je 
ŽUC nositelj projekta koji će kandidirati prema fondovima. Najlogičnije rješenje je 
rotor kod žute kuće. 

2. Plaće komunalnih redara ovu godinu su bile 7. – 8 000,00 kuna. To su prekovremeni 
sati jer oni rade subotama, nedjeljama, blagdanima. Ove godine smo imali više 
komunalnih redara pa su pojedinačne plaće bile niže jer zakon limitira prekovremene 
sate. Ako vas zanima možete napraviti uvid u to. 
Trafostanice; to je problem HEP-a koji je imao objedinjen natječaj za materijal. Tu je 

nekoliko puta pao natječaj i tako su isporučitelji imali ogromne zalihe na skladištima, a HEP 
nije imao kabela. Mi smo za trg Alojzija Stepinca kupili sami kabel jer ga HEP nije imao.  
Iz Elekrolike su obećali da će već ovu jesen raditi na rasterećenju trafostanice  u Zadarskoj. 
Spajanje visokonaponskog kabela sa trafostanicom u Zadarskoj rasterećuje centar i ne bi bilo 
ispadanja zbog preopterećenosti i kad se spoji sa trafostanicom kod pošte ona će biti 
rasterećena. 

Što se tiče ulaganja u vodopskrbu; izabran je izvođač i ide se u rekonstrukciju 12 km 
magistralnog voda koju financiraju Hrvatske vode i Južni ogranak. Nije nama problem 
količina već protočnost vode i ova rekonstrukcija i izgradnja vodospreme Komorovac 
zapremnine oko 5 000 m3 bi riješila problem vode. 
Što se tiče ove havarije sa kanalizacijom došlo je do toga da je salonitna cijev za odvod 
potpuno istrunula i nakon što je taj problem uočen i tekući dio otpadnih voda  poplavio 
ogradicu, reagiralo se brzo  i pristupilo se sanaciji i na taj način spriječilo ekološku katastrofu. 
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Vijećnik Emilio Dabo  

1. Prodaja terase u Gajcu; prije godinu dana je to bilo na dnevnom redu  postavio sam 
pitanje da mi se dostavi ugovor o kupnji te terase. Sada vidim da se to realizira pa bi 
molio da mi se ugovor dostavi ako postoji. 

2. Javna rasvjeta u Gaju je učestalo nestajala; to što se događalo u Gaju je tragedija. 
Zanima me da li će Grad krenuti u otklanjanje tih nedostataka ili ćemo čekati iduću 
sezonu? 
Isto tako napomenuo bi da je u tom predjelu Gaja Internet jako loš. Razgovarajući sa 
djelatnicima HT obrazloženo mi je da je glavni kabel u obalnom dijelu Gaju oštećen i 
oni tumače da kad je veli pritisak, izbacuje. Oni postave zahtjev za kopanje, što Grad 
normalno ne dozvoljava u sred ljeta. Predložio bi da se već sada  krene inicijativom 
prema vlasniku kabela i  nadležnim organima da se sanira problem van sezone. 
Što se tiče redara potrebno je to bolje organizirati, to su velika sredstva za njihove 
plaće i potrebno je to bolje organizirati. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  

Što se tiče terase u Gajcu nisam ja potpisao nikakav ugovor mi smo ovdje samo 
postavili skidanje statusa javnog dobra pošto je ugovor konzumiran. 

 
Silvija Hodak Tauzer 

Ta odluka je bila donesena i onda nakon prigovora da nismo dostavili ugovore  smo  
na slijedećem Gradskom vijeću dostavili svim vijećnicima. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  

Javna rasvjeta u Gaju; točno je da je ovo ljeto bilo kritično. Koncesionar javne rasvjete 
je više puta bio pisanim nalogom upozoren da se problem otkloni i tek nakon sedam dana je 
problem otklonjen. Baš zbog ovakvih problema mi smo naručili kompletan katastar javne 
rasvjete koji je plaćen oko 70.000,00 kuna. Tako za  svako rasvjetno tijelo postoji nadzor i 
čak ima i tip svjetiljke. 

Danas na dnevnom redu imamo i prijedlog da naša tvrtka  Arburoža dobije mogućnost 
održavanja javne rasvjete, to govori da nisam zadovoljan sa održavanjem javne rasvjete  i da 
smo tu smanjili u potrošnju materijala za duplo, a radovi odnosno isplata za obavljene 
poslove su ostali na razini prethodnih godina stoga želim da potpuno ovladamo javnom 
rasvjetom, pa ispadi kao što su se događali ovo ljeto u Gaju ne smiju se događati i Grad taj 
problem mora riješiti. 

Vezano za Internet i oštećeni kabel  nemam nikakva saznanja i molim pročelnicu 
Ivanu Kurilić da se obrati HT-u s tim pitanjem. 

Što se tiče plaća komunalnih redara ja sam rekao da je prošle godine ukupno uloženo 
u projekt buke, nabavu opreme, dodatne čistače, a plaće komunalnih redara u  prošloj godini 
je bilo oko 600.000,00 kuna s time da su oni oko 300.000,00 kuna  uprihodili ali ja osobno 
mislim da bez nazočnosti naših redara u uniformi, uz sve greške i prazan hod nered ne bi bio 
manji kao što je. 

 
Vijećnik Ivica Supić 

1. Predsjedniku Gradskog vijeća; Da li i dalje držite poslije proučenog materijala i 
dopisa da nisam bio u pravu da su dopisi od jednog pravnog subjekta i drugog 
pravnog subjekta stigli u isto vrijeme, a da ih niste stavili u dnevni red. Dana 
16.7.2015.g. pod klasom: 340-01/15-01//26 i Urbroj  15-15-01   stigao je dopis od 
jedne pravne osobe i taj isti dopis nije stavljen u dnevni red. 
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Taj isti dan stigao je dopis KLASA: 372-03/15-01/53    Urboj: 15-15-01 od druge 
pravne osobe čiji je dopis stavljen u materijal i  uvršten u dnevni red. 
Kad sam ovo prošli put argumentirao Vi ste me uz jedan uvredljiv način  
demantirali i rekli da ne govorim istinu. Da li i dalje stojite  da ne govorim istinu 
ili je propust Vaših službi pa niste provjerili? 

 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Dopise o kojem govorite sam primio 15 minuta prije početka sjednice Gradskog vijeća pa 
Vas u tom pogledu demantiram, nisam znao za te dopise. 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Ako tvrdite da ste oba dopisa primili isti dan zašto onda ovaj drugi dopis nije uvršten u 
dnevni red? 
Dopis Dinjos usluge d.o.o.  bio je u materijalima za Gradsko vijeće pa tko onda ne govori 
istinu.  
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Dopis Dinjos usluge je zahtjev o kojem prema Odluci o zakupu javnih površina odlučuje 
Gradsko vijeće. 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Na nered u javnoj  rasvjeti smo već upozoravali na niz sjednica. Nered u javnoj rasvjeti  Gaj 
je posljedica vršnog opterećenja radi nelegalnih priključaka na javnu rasvjetu. Netko, grubo 
rečeno, krade struju koju svi mi plaćamo. Pitam  da li koncesionar kontrolira tko je priključen 
ili samo kontrolira da li mu sjedaju računi? 
 
Obavještavam da sam  dobio  nalaz i mišljenje za koncesiju za gospodarsko korištenje  za 
plažu  Straško, ne znam da li su i ostali vijećnici dobili pa ako nisu ostali vijećnici dobili 
predlažem da se svima uruči, a gospodo vijećnici proučite ga i u jednom mirnom tonu vidite 
da li se ugovor poštuje ili ne i iako ga nije potpisao Grad već Županija, nalazi se na našem 
području i tiče se svih nas. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Ovaj Nalaz i mišljenje već su svi vijećnici jedanput u istom obliku dobili ali isto se može 
ponovo kopirati i dostaviti vijećnicima. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo   
Javna rasvjeta Gaj; učestalo je gradska služba pisala naloge međutim bilo je aljkavo, a dokaze 
o krađi struje, da, imamo dokaze da je jedna velika ugostiteljska  terasa bila priključena na 
javnu rasvjetu i još neke privatne osobe. Ugovor je sklapan kako je,  za raskid ugovora 
preuzimamo rizik spora, i odlučio sam čekati dok istekne koncesija i dosadašnji koncesionar 
to više neće raditi već gradska firma  za što postoji i ekonomska računica jer smatram da treba 
osnaživati gradsku firmu, a ne privatne račune. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
Na trgu Alojzija Stepinca napravljen je niz nepravilnosti i radovi su izrađeni totalno nestručno 
pa evo ja sad nakon svake kiše  dobijem vodu u poslovni prostor. Upozoravao sam svih da se 
ne radi kako treba jer nije bilo snimanja visina i evo sad imamo problem. Kako će se sve 
napraviti ne znam,meni preostaje da prijavim i dam pravnoj službi . 
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Dogodila se još jedna velika greška jer su postavljani hidrantski priključci  profila 100, koji se 
nigdje u svijetu ne postavlja tako da vatrogasci se ne mogu priključiti u slučaju požara. 
Još jedan veliki problem kad nestane struje stupić  se ne može spustiti i ostaje dignut i 
vatrogasci ne mogu proći. 
Ne znam što će se dogoditi sa oborinskim vodama jer je  i kod zadnje kiše na svim šahtovima  
je više vode izlazilo van nego što je išlo u more. Rešetke koje su stavljene na trg su od 
običnog željeza, uske i ne mogu pokupiti svu količinu vode. Upozoravao sam i gradskim 
službama i gradonačelniku, izvođačima i  nadzoru ali nisu poslušali tako da ne znam kako će 
proći tehnički prijem. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Spreman sam sve napraviti što struka nalaže da riješimo ove probleme. Što se tiče projekta 
niti sam stručan niti mogu suditi o tome. Radi problema odvodnje Odustali smo od upojnog 
bunara i prebacili posebnim ispustom u more i kako je Dalmatinska ulica mala i sabijena svim 
instalacijama tako da je nemoguće bilo staviti veću cijev. Osobno mislim da se taj problem 
može riješiti i da će Grad sve napraviti da se spriječi da voda ulazi u vaš poslovni prostor. 
Što se tiče hidratantskog priključka od 100, mi smo inzistirali da se to spusti ali projektanti su 
uporno inzistirali i rekli da ne mogu potpisati manji profil od onoga što pravilnici nalažu. 
 
Stupić, smatram da se to može riješiti i mehanički spustiti stupić kad nema struje. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
U kojem je stadiju  izvođenje lokacijske dozvole odnosno legalizacija vatrogasnog doma i 
parcelacija? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Za rekonstrukciju vatrogasnog doma ove godine je u izradi  idejni projekt i on bi do kraja  
mjeseca mogao biti na uvidu i  mislim da bi do kraja ove godine mogli imati i glavni projekt  
i građevinsku dozvolu za zgradu DVD-a. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Mislim da smo dobro krenuli da smo nakon turističke sezone počeli uviđati greške i probleme 
da bi na vrijeme mogli reagirati da nam se ne događa da probleme počnemo rješavati na 
početku sezone. 
Ispred sebe imam prijedlog grupe vijećnika od 28. travnja 2014.g. o razrješenju dužnosti 
predsjednika Gradskog vijeća;  
Gospodine gradonačelniče da li su se u ovim okolnostima stekli uvjeti za pokretanje postupka 
za razrješenje predsjednika Gradskog vijeća? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
U funkcioniranju Gradskog vijeća i gradonačelnika ima problema u zadnje vrijeme jer većina 
u Gradskom vijeću opstruira rad gradonačelnika ne po svim točkama ali po nekim da. Ja se 
toga ne bojim. Ako ovo predstavničko tijelo ne bude funkcioniralo idemo na ponovne izbore. 
Smatram da nisam meritum da kažem što je dobro a što loše, idemo na izbore   i rezultati 
izbora će pokazati što je dobro a što ne. 
 
Vijećnik Albert Semenčić 
Grad Novalja ima službenu fb stranicu. Tamo piše jedan gospodin dosta nekritički, nerealno, 
tendenciozno i ne znam kako ga prozvati,  dali bolesnikom,  ja u to neću ulaziti. Što 
gradonačelnik misli o tome, kakve su njegove namjere da spriječi takve izjave i zašto ga se 
proziva da je na čelu strahovlade sa redarima i da taj čovjek objavljuje postove i videoisječke 
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gdje postoji nasilje, a gradonačelnik je tvrdio da nasilja nema, a ljudi ovdje izjavljuju na 
engleskom, njemačkom koje su strahote proživljavali, tučnjave, završavali u bolnici, a vi ste 
gradonačelniče rekli da nasilja nema. 
Znači on se pojavljuje kao neformalna organizacija, poziva na referendum i da vas se smijeni 
i da vas se smijeni sa pozicije drugih institucija i razne druge izjave gdje on proziva i pojedine 
članove Gradskog vijeća kao da smo na tržištu kupoprodaje. Očito da smo mi izgleda pred 
vulkanom koji će pred Novu godinu izaći iz te situacije. 
Otvorite tu stranicu i vidite da li se može njega blokirati, prijaviti, tužiti i slično. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Mislim da je deplasirano na ovom Gradskom vijeću komentirati jednog Antuna Horvata 
odnosno Nenada Mijatovića koji piše što piše. Neka piše. Koliko sam ja strahovlada to stoji 
na fb stranici Grada i uopće me ne tangira. Osobno smatram da mi radi dobru promidžbu, a 
njegove izjave  ja ne žalim komentirati jer nijedan navod nije točan. A o maltretiranjima 
turista, ja sam malo dublje ušao u problematiku. Što se tiče komunalnih redara niti jedan redar 
nije sudjelovao u maltretiranju nikoga. Redari koji su prešli ovlasti, oduzet im je blok i nisu 
mogli sami patrolirati. 
Međutim, kako smo mi riješili problem incidenata u Gradu, sa plažom Zrće nismo zadovoljni, 
točno je da imam saznanja da pojedini zaštitari unutar klubova i u onom dijelu plaže koji nije 
osvijetljen bilo je takvih pojava. Nažalost,  policija nije ništa poduzimala. 
U gradu, dajte mi jedan dokaz ili jednog redara koji je iznuđivao, prijetio, tukao. Oni su imali 
instrukcije da upozoravaju, a kazni smo manje naplatili nego prošlu godinu jer je bilo manje 
incidenata. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Slažem se sa gradonačelnikom da je bespredmetno komentirati što piše ovaj gospodin a ja bi 
samo postavio jedno hipotetsko pitanje, da li to on uopće piše ili se to pod njegovim imenom 
samo objavljuje, mislim da on to čak i ne piše. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 

1. Vezano za slobodnu ispašu ovaca po Barbatima pitanje sam postavljao već više puta, 
po tom pitanju se ne vide rezultati. Da li su gradske službe što napravile po tom 
pitanju? 

2. Deponija Caska, di smo s tim projektom? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Ovce na Barbatima, što se tiče  ispaše ovaca više puta su bile akcije u koordinaciji sa 
stočarskim inspektorom, a planira se i jedna edukacija za sve građene na tom 
području.  
Problem je veliki i traje već godinama, do sada je bilo i nekoliko prekršajnih naloga 
ali to nije riješilo problem. U jednoj edukaciji i razgovoru sa ljudima tražiti će se 
rješenje kako da se ove pojave ne događaju. 

2. Deponija Caska, rekao sam u aktualnom satu, imamo građevnu dozvolu, natječaj je 
raspisan i u roku od 30 dana očekujem potpisivanje ugovora sa izvođačem radova i da 
idemo u sanaciju i konačno zatvaranje deponije. 
 

Vijećnik Emilio Dabo 
Vezano za problem ovaca imao bi prijedlog da se educiraju  komunalni redari za ovaj posao. 
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Gradonačelnik Ante Dabo  
 Gospodine Dabo komunalni redari nemaju nadležnosti nad privatnim posjedom. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je riječ direktoru Komunalija Nenadu Peraniću da odgovori 
na pitanje priključka vode za Borovićevi stani. 
 
Nenad Peranić, direktor Komunalije d.o.o. Novalja  
Proslijeđen mi je dopis OPG Škuna po pitanju priključka i mogu reći slijedeće:  bilo je 
potrebno izvršiti parcelizaciju i otkup zemljišta i u razgovoru sa gosp. Škunca rečeno mi je da 
mu ne treba voda do jeseni. Istog momenta kada on zatraži vodu mi njemu možemo dati 
vodu. 
 
Nikola Škunca OPG Škunca  
Ja o ovoj temi sa direktorom  nisam razgovarao, a možemo razgovarati o projektnoj 
dokumentaciji koja postoji i da on predloži Vijeću na osnovu toga rješenje. Krak koji iznosi 
224 m do mjesta,  ne privatnog, nego mjesta ulaganja jedine proizvodnje u ovom gradu i 
molim da se tu nađe rješenje. Apsurd je da ja ne trebam vodu. 
 
Direktor Nenad Peranić 
Imamo projekt koji po troškovniku vrijedi 1,2 mil. kuna. Pošto se sada otvara novi fond za 
ruralni razvoj i došli smo do zaključka da bi najbolje bilo  da  se ispred tvrtke  Komunalije  taj 
projekt kandidira  kog ovog fonda. Imamo vrlo velike šanse da  projekti krenu i zato  ne bi išli 
sad u izgradnju redukcijskog okna ali ako bude trebala voda mi možemo osigurati dovoljnu 
količinu vode. 
 
Verifikacija Zapisnika sa  XIX. sjednice Gradskog vijeća održane dana 29. srpnja 2015. 
godine 
Verifikacija Zapisnika sa XIX. sjednice Gradskog vijeća izvršena je bez primjedbi. 
 
Na dnevni red nije bilo predloženih nadopuna pa se dnevni red sukladno Poslovniku smatra 
usvojenim. 
 
 

1. Izvještaj o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj- lipanj 2015. godine.  
2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za razdoblje od 

01.01.2015. do 30.06.2015. godine. 
3. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja luke otvorene za javni promet 

županijskog značaja – luka Drljanda.  
4. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja kampa 

Dražica. 
5. Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima na 

području Grada Novalje. 
6. Prijedlog Odluke o X. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu.  
7. Prijedlog Odluke o osnivanju prava građenja na k.č.br. 1762/66, 1762/53, 

1762,68,1762/69, 165/zgr, 1771/1, 1771/3,1762/67 i k.č.br. 1760 sve k.o. Novalja I.   
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AD/1 IZVJEŠTAJ O RADU GRADONAČELNIKA ZA RAZDOBLJE  1 – 6 2015 
 
 Gradonačelnik Ante Dabo podnio je izvješće o radu za prvih šest mjeseci 2015. 
godine. Izvješće je dostavljano u pisanom obliku svim vijećnicima i u njemu je prikazan rad 
svih službi gradske uprave. 
 
Po izvješću nije bilo rasprave. 
Predsjednik  Ljubomir Kurilić konstatirao je da je Gradsko vijeće Izvješće primilo na znanje. 
 
 
 
AD/2  POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA       
           NOVALJE ZA RAZDOBLJE OD 01.01.2015. DO 30.06.2015. GODINE 
 
 Uvodno obrazloženje uz Polugodišnji izvještaj iznijela je Spomenka Tamarut, 
voditeljica Odsjeka za proračun i financije. 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić postavio je pitanje o postupcima prisilne naplate po osnovi 
duga, koliki je iznos  obuhvaćen i koliko nam još duguju građani? 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da su sva dugovanja prema Gradu 
evidentirana i pokrenuti su ovršni postupci osim za ono što je išlo u zastaru. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je aktivnosti oko usklađivanja tri baze podataka koje su 
se morale uskladiti da bi se došlo do čistih podataka za obveznike poreza na kuće za odmor. 
 
Vijećnik Željko Tamarut upitao je da li Odsjek za EU fondove daje pozitivne rezultate i da li 
je Grad pribavio po toj osnovi sredstva, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da se 
sredstva povučena iz Fonda za energetsku učinkovitost gdje je isplaćeno oko 600.000,00 
kuna, a u pripremi su još neki projekti. 
Vijećnik Aleksij Škunca upitao je za stavku kulturni centar Gozdenica za što je utrošeno 
500.000,00 kuna, a Spomenka Tamarut odgovorila je da se to odnosi na otkup zemljišta i 
zgrade Gozdenica. 
Vijećnik Aleksij Škunca također je upitao što je sa sredstvima za poticanje poduzetništva gdje 
je predviđeno 500.000,00 kuna, a utrošeno 4% te na što se odnosi 11.000,00 kuna 
proračunske pričuve za saniranje šteta ? 
Spomenka Tamarut odgovorila je da su sa te stavke isplaćena sredstva za sufinanciranje 
tečaja poljoprivrednika, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da će se do kraja godine 
prema Odluci i Pravilniku isplatiti ostatak sredstva na potpore  ulaganju u poduzetništvo, a 
iznos isplaćen iz proračunske pričuve je odšteta za štetu koju je za velike bure učinio krov 
zgrade mjesnog odbora u Metajni na susjedovom automobilu i prema policijskom zapisniku i 
procjeni vještaka bilo je potrebno sanirati štetu. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić zaključio  je da o ovoj točki nije potrebno 
glasovati već se prima na znanje. 
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AD/3 Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja luke otvorene za javni 
promet županijskog značaja – luka Drljanda 
 
Uvodno obrazloženje za ovaj prijedlog iznijela je voditeljica Odsjeka za urbanizam i 
prostorno planiranje Gordana Vuković i upoznala vijećnike sa inicijativom koja je došla od 
strane građana koji predlaže da se pokrene postupak izrade UPU Drljanda i izgradnjom luke 
ona bi postala luka otvorena za javni promet i imala bi županijski značaj. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo pojasnio je da je ovaj prijedlog došao od strane građana sa 
područja Stare Novalje. Izradu UPU-a će financirati privatni investitor, a Gradsko vijeće se 
ima priliku izjasniti. 
 
Vijećnik Ivica Supić upitao je koliko će to koštati Grad Novalju, a kako je iz teksta  
prijedloga Odluke zaključeno  da  troškove snosi investitor,   zatražio je da  izjava  da „sve 
troškove snosi investitor i Grad ovo neće koštati ništa“  uđe u zapisnik. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio  je još jedanput da Grad to nema u proračunu, a 
procjena je da će to biti ispod 100.000,00 kuna i ako je investitor spreman ulagati u 
financiranje plana smatra da inicijativu domaćeg čovjeka treba poduprijeti da se  Stara 
Novalja u tom smislu razvije. 
Upoznao je i vijećnike da je Grad naručio projekt Luke Novalja i da bi trebao biti gotov do 
polovice listopada  i tako ići u javnu rasvjetu. 
 
Vijećnik Ivica Supić predložio je  da se u ovaj projekt uključi i Odbor za urbanizam i 
prostorno uređenje od prvog trenutka i neka bude taj koji će artikulirati zahtjeve MO Stara 
Novalja.  
Gradonačelnik je odgovorio da je u tom smislu tri člana Odbora za urbanizam imenovao i 
svojim Savjetnicima za prostorno planiranje i odbor  će sudjelovati u fazi izrade svih UPU-
ova od samog početka. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca zaključio je da ovaj prijedlog ima dva jaka argumenta prvo 
inicijativa domaćeg čovjeka, a drugo pozitivno mišljenje mjesnog odbora i ovu inicijativu će 
podržati. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić je uz ispriku napustio sjednicu pa je sjednici nazočno 10 vijećnika. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 10 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za donijelo  
 

 
ODLUKU O IZRADI UPU LUKE OTVORENE ZA JAVNI PROMET ŽUPANIJSKOG 

ZNAČAJA  – DRLJANDA  
 
 
AD/4 Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja kampa 
Dražica. 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica odsjeka za urbanizam i prostorno planiranje 
Gordana Vuković i upoznala vijećnike sa zahtjevom jedne stranke koja bez ovog ne može 
legalizirati objekt koji se nalazi unutar obuhvata UPU-a Dražica, a objekt neće moći biti 
legaliziran kao stambena zgrada već kao recepcija ili slično. Ovaj postupak potrebno je 
provesti jer u protivnom može doći do rušenja objekta. 
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U raspravi, vijećnik Emilio Dabo dao je podršku izmjeni odnosno ako treba izvršiti bilo koju 
preinaku, podržava ali ako se odnosi na dopunu ili proširenje onda ne podržava prijedlog. 
Gordana Vuković je pojasnila da se ovdje ne radi o nikakvom proširenju postojećeg Plana već 
o izmjeni koja se odnosi samo na ovu jednu kuću koja neće moći biti stambeni objekt a bez 
ove izmjene se ne može legalizirati.  
Vijećnik Željko Tamarut upozorio je da u ovom području ima još objekata koji će se naći u 
istoj situaciji, a vijećnik Ivica Supić zaključio je da se o nekim konkretnim prijedlozima može 
raspravljati tek kad se plan izradi, a trebalo bi tražiti i suglasnost Mata Gušćića koji je vlasnik 
kampa unutar kojeg se nalazi objekt. 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da nema straha jer se ovdje radi o spašavanju objekta, a 
gosp. Gušćić je financirao UPU koji je točno određen. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 10 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanje, sa 10 (deset) glasova za donijelo  
 

 
 

ODLUKU O IZRADI IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
KAMPA DRAŽICA 

 
 
 
 
AD/5 Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim 
djelatnostima na području Grada Novalje 
 Uvodno obrazloženje po prijedlogu za izmjenu Odluke o komunalnim djelatnostima 
iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike s prijedlogom Odluke 
kojim se tvrtki Arburoža d.o.o. dodaje nova komunalna djelatnost, održavanje javne rasvjete. 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca izrazio je sumnju u spremnost Arburože za poslove s 
javnom rasvjetom i rekao da je ideja dobra ali je ovo ishitreno rješenje jer se za tri mjeseca 
Arburoža ne može kvalitetno pripremiti.  
Ispred kluba vijećnika HDZ i HSLS  vijećnik Aleksij Škunca predložio je da primjena članka 
3. Odluke započne 01. srpnja 2016.g. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo nije se složio s prijedlogom i te podsjetio da je bivši koncesionar 
dobio taj posao i nije mu trebalo priprema, zaposlio je dva električara, kupio korpu i počeo s 
radom. Smatra da Arburoža može ovo raditi, isto zaposliti dva električara i to će se itekako 
isplatiti. 
Vijećnik Ivica Supić složio se da Arburoža može obavljati poslove održavanja javne rasvjete 
ali treba raspisati natječaj i ako Arburoža bude kvalitetnija i povoljnija u natječaju onda će 
ona i dobiti taj posao. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da ako tvrtka Arburoža ima taj posao nije potreban 
natječaj jer za poslove koje obavlja tvrtka u vlasništvu grada ne treba natječaj. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 10 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 4 (četiri) glasa za i 6 (šest) glasova suzdržanih Odluka nije prihvaćena  
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatirao je da prijedlog nije prošao i Odluka nije donijeta. 
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AD/6 Prijedlog Odluke o X. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 
 
 Uvodno obrazloženje po ovom prijedlogu iznio je voditelj Odsjeka za gospodarstvo, 
gradske naknade i društvene djelatnosti i upoznao vijećnike s prijedlogom izmjene jednog 
dijela odluke koja govori o načinu plaćanja i prema ovoj odluci pravne osobe više ne bimale 
mogućnost plaćanja una rate. 
 
 U raspravi vijećnik Aleksij Škunca pozdravio je prijedlog jer je do sada bilo odgoda 
od početka plaćanja i prostora za nered. Kroz ovu odluku treba obuhvatiti sve koji su do sada 
prolongirani za neki period. 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević upitala je gdje je definiran taj popust, a Marijan 
Šuljić ukazao je na točku d. Odluke gdje je to navedeno. 
Vijećnik Dražen Peranić imao je prijedlog  da se uskladi u točki a) gdje se govori da je 
moguće platiti doprinos u 12 jednakih mjesečnih rata, što je u koliziji sa zadnjom stavkom  
gdje stoji da prva rata ne može biti manja od 30% pa predlaže da se to uskladi odnosno 
izmjeni u svim točkama gdje se spominje. 
Vijećnik Boris Šuljić primijetio je nelogičnost da onaj koji radi obiteljsku kuću ima 
mogućnost plaćanja u ratama, a onaj koji ulaže u hotel nema. 
Marijan Šuljić odgovorio je da je za ulaganje u hotele umanjena naknada na minimalno 12,00 
kuna i još ako se daje na rate onda to ispada smiješno. 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević primjetila je da obiteljske kuće imaju po 100 do 200 
m2, a hoteli i do 5000 m2 i smatra da ovo ne potiče gospodarstvo jer ima onih koji ne 
sudjeluju samo u betonizaciji već i rade ono što je turistički atraktivno i sada se ukida 
mogućnost plaćanja u ratama. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 10 vijećnika  pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana 
Gradsko vijeće donijelo  
 

ODLUKU O X. IZMJENI I DOPUNI  
ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU  

 
 
AD/7 Prijedlog Odluke o osnivanju prava građenja na k.č.br. 1762/66, 1762/53, 
1762,68,1762/69, 165/zgr, 1771/1, 1771/3,1762/67 i k.č.br. 1760 sve k.o. Novalja I.   
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i obrazložila 
prijedlog kojim se pravo građenja na neketninama koje se nalaze u predjelu Vrtić, a riječ je o 
projektu uređenja Mediteranskog vrta. 
Da bi tvrtka Arburoža d.o.o. kandidirala projekt Mediteranski vrt  i aplicirala kod EU fondova 
potrebno je  donijeti ovu Odluku o osnivanju prava građenja. 
 
U raspravi, vijećnik Emilio Dabo  predložio je da se u Odluci definira odredba da tvrtka 
Arburoža d.o.o. Novalja ne može ništa raditi s tim nekretninama kao iznajmiti i sl. bez 
dozvole Gradskog vijeća. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo, kao predlagač Odluke, složio se s prijedlogom, kao i svi vijećnici i 
zatim je definiran članak 6. koji glasi: 
„Sve daljnje radnje, u smislu raspolaganja nekretninama iz članka 1. ove Odluke , 
gradonačelnik Grada Novalje može obavljati uz prethodnu suglasnost Gradskog vijeća“. 
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Nakon rasprave u kojoj su se svi vijećnici složili s izmjenom i dopunom, odnosno  
predloženim člankom 6. koji će se ugraditi u Odluku predsjednik Ljubomir Kurilić predložio 
je glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 

 
 

ODLUKU O OSNIVANJU PRAVA GRAĐENJA NA K.Č.BR. 1762/66, 1762/53, 
1762,68,1762/69, 165/ZGR, 1771/1, 1771/3,1762/67 I K.Č.BR. 1760 SVE K.O. NOVALJA 

I. 
 
 
Sjednica je završena u 12,00 sati 
 
 
 
 
 
Refrent za poslove                  Predsjednik 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća                       Gradskog vijeća  
 
Lucie Zubović       Ljubomir Kurilić,dipl.oec. 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


